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PROTOKÓŁ Nr II/10                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 09 grudnia 2010r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1405. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 19 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

2. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście.  

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 02 
grudnia 2010r. 

2.  Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
    a)ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej i wyboru 

przewodniczącego Komisji, 
    b)ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu i Infrastruktury i wyboru 

przewodniczącego Komisji, 
    c)ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Oświaty                    

i wyboru przewodniczącego Komisji, 

    d)upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Goleniowie do 
podejmowania czynności w zakresie określenia podróży służbowej 
Przewodniczącego Rady Powiatu w poleceniu wyjazdu służbowego, 

    e)ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Starosty Goleniowskiego. 
4. Delegowanie dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

5. Blok informacyjny: 
    - informacje Przewodniczącego Rady Powiatu   
6. Wolne wnioski. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 
8. Zamknięcie obrad.  

 

II. Przebieg posiedzenia.  

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia II 

sesji Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości, Starostę oraz 

Wicestarostę i przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę obecności 
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stwierdził, iż na sali obrad jest 19 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia                  

i zapytał, czy są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę. 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian do porządku posiedzenia.  

 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z I sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 02 grudnia 2010r. był do 

wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał czy są uwagi 

do powyższego protokołu.   

Radni uwag nie zgłosili. 

Protokół został przyjęty 19 głosami za, w obecności 19 radnych.  

 

Ad.2.  

1. Radna A. Fedorczuk-Smolira zwróciła się z zapytaniem do Starosty czy 

byłaby taka możliwość, aby emeryci i renciści korzystający z basenu 

często niepełnosprawni mogli bezpośrednio po wyjściu z kąpieli oddać do 

kasy zegarki czasowe i móc spokojnie wysuszyć się i ubrać nie płacąc za 

dodatkowe minuty spędzone na basenie?   

2. Radny K. Lembas wniósł do Starosty o utrzymywanie w stanie dobrym  

drogi na odcinku od zjazdu z trasy A6 z kierunku Nowogardu (obwodnica) 

do Goleniowa.   

3. Radna G. Rybicka w imieniu pracowników Drewpolu w Osinie oraz 

mieszkańców Osiny, którzy odwożą dzieci do szkół i przedszkoli poprosiła, 

aby odcinek drogi od zjazdu z A6 w miejscowości Kikorze do Osiny był 

zawsze przejezdny (odśnieżany). 

4. Radna A. Fedorczuk-Smolira wniosła do Zarządu Powiatu o wyjaśnienie 

sytuacji prawnej przybudówki przy b. hotelu „Cisy” w Nowogardzie, która 

straszy i zagraża bezpieczeństwu osób trzecich.  

5. Radny B. Grodź poprosił o podanie numerów telefonów pod którymi 

ewentualnie można interweniować w sprawie utrzymania lub zagrożeń na 

drogach.    

Ad.3.a. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc przedstawił projekt 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej i wyboru 

przewodniczącego Komisji, który stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej i wyboru przewodniczącego 

Komisji, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.   
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UCHWAŁA NR II/5/10 stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Ad.3.b. W kolejnym punkcie posiedzenia Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu                               

i Infrastruktury i wyboru przewodniczącego Komisji, który stanowi zał. nr 4 

do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu i infrastruktury i wyboru 

przewodniczącego Komisji, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.   

UCHWAŁA NR II/6/10 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Ad.5.c. Przewodniczący Rady W. Kaleczyc przedstawił projekt uchwały                  

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Oświaty                

i wyboru przewodniczącego Komisji, który stanowi zał. nr 6 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych i Oświaty i wyboru 

przewodniczącego Komisji, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 19 

radnych.  

UCHWAŁA NR II/7/10 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad.3.d. Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Goleniowie do 

podejmowania czynności w zakresie określenia podróży służbowej 

Przewodniczącego Rady Powiatu w poleceniu wyjazdu służbowego, 

stanowiący zał. nr 8 do protokołu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Goleniowie do 

podejmowania czynności w zakresie określenia podróży służbowej 

Przewodniczącego Rady Powiatu w poleceniu wyjazdu służbowego, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 19 radnych.  

UCHWAŁA NR II/8/10 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Godz. 1320 – obrady sesji opuścił Starosta Tomasz Stanisławski, stan Rady 

18 radnych.  

Ad.3.e. Przewodniczący Rady W. Kaleczyc odczytał projekt uchwały                        

w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Starosty Goleniowskiego, 

który stanowi zał. nr 10 do protokołu. Przewodniczący Rady dodał, że 

wysokość wynagrodzenia Starosty pozostanie do końca kadencji nie 

zmieniona ponieważ ani on, ani Zarząd Powiatu nie wystąpi z inicjatywą 
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podwyższenia wynagrodzenia. W związku z tym Starosta nie będzie 

otrzymywał żadnych podwyżek, ani regulacji wynagrodzenia ponieważ jest to 

jedynie domena Rady Powiatu. Nie otrzymuje żadnych nagród rocznych,  

miesięcznych, czy też premii. To wynagrodzenie zostanie ustalone teraz                   

i będzie takie obowiązywać przez 4 lata.   

Radny Kazimierz Lembas zapytał dlaczego ten projekt uchwały nie ma 

uzasadnienia? Radny dodał, że w uzasadnieniu powinna znaleźć się 

wysokość wynagrodzenia jakie Starosta miał do tego czasu i na pewno nie 

zgadza się ze stwierdzeniem, że Starosta nie otrzymuje żadnych dodatkowych 

wynagrodzeń, bo na pewno otrzymuje „13”, która jest ustawowa i Starosta 

musi ją otrzymać. 

Przewodniczący Rady przeprosił za to, że uzasadnienie do uchwały nie 

zostało dołączone. Następnie poprosił Skarbnika Powiatu o przypomnienie 

wszystkim dotychczasowej wysokości wynagrodzenia Starosty. 

Skarbnik odpowiedział, że to jest kwota 10.556.50 zł, czyli wynagrodzenie 

zostało podwyższone o około 1.400 zł.   

Radny Piotr Kijko poprosił, aby jednak przygotować wszystkim radnym 

uzasadnienie do uchwały, w którym zawarta będzie wysokość 

dotychczasowego wynagrodzenia Starosty oraz określenie czy to jest kwota 

brutto, czy netto.  

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min przerwy. 

Przerwa: 1330 - 1340. 

Po przerwie Przewodniczący Rady zapytał, czy radny P. Kijko jest zadowolony 

z przygotowanego uzasadnienia do uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia miesięcznego Starosty Goleniowskiego? 

Radny odpowiedział, że jest zadowolony i podziękował za przygotowanie 

uzasadnienia.  

Radny K. Lembas stwierdził, iż w uzasadnieniu brakuje jednego zdania 

mówiącego o tym, że w budżecie powiatu znajduje się pokrycie na powyższe 

wynagrodzenie. 

Skarbnik Powiatu Z. Mazur odpowiedział, że środki na wynagrodzenie 

Starosty są zabezpieczone w budżecie.  

Obrady sesji opuściła radna Gizela Rybicka, stan Rady 17 radnych.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Starosty Goleniowskiego, Rada 

głosowała 16 głosami za, przy 1 wstrzymującym się, w obecności 17 radnych.   

UCHWAŁA NR II/9/10 stanowi zał. 11 do protokołu.   

Ad.4. Przewodniczący Rady poinformował, iż Rada deleguje swoich dwóch 

przedstawicieli do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, a Komisję powołuje 

Zarządzeniem Starosta Goleniowski. Przewodniczący poprosił Starostę                   

o przypomnienie radnym, czym ta Komisja się zajmuje.  

Starosta T. Stanisławski powiedział, iż Komisja ta zajmuje się przede 

wszystkim kwestiami bezpieczeństwa, a jej główną delegacją ustawową jest 

opiniowanie budżetu Powiatu Goleniowskiego w zakresie spraw 

bezpieczeństwa.  

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do powyższej 

Komisji.  

Starosta T. Stanisławski zaproponował radnych: Marcina Fedeńczaka                   

i Tomasza Kulinicza. 

Przewodniczący Rady zapytał kandydatów do Komisji Bezpieczeństwa                      

i Porządku, czy wyrażają zgodę na kandydowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Rada głosowała jednogłośnie,                       

w obecności 19 radnych za zgłoszonymi ww. kandydaturami na członków 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.   

Ad.5. Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował, iż na jego ręce w dniu 

dzisiejszym wpłynęły pisma:                                                                                                          

- Klubu Radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej w sprawie utworzenia 

Klubu Radnych. Pismo to stanowi zał. nr 12 do protokołu,                                      

- Klubu Radnych  Polskiego Stronnictwa Ludowego w sprawie utworzenia 

Klubu Radnych. Pismo to stanowi zał. nr 13 do protokołu.                                                                 

– Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej RP w sprawie utworzenia Klubu 

Radnych. Pismo to stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Następnie przewodniczący przypomniał radnym o obowiązku złożenia 

oświadczeń majątkowych do końca roku oraz o przygotowaniu planów pracy 

Komisji, a w szczególności planu pracy Komisji Rewizyjnej, który należałoby 

uchwalić na następnej sesji.                                                                               

Przewodniczący dodał, że będą wyznaczone dni kiedy dyżurować będą 

Wiceprzewodniczący Rady, a jeśli ktoś z radnych miałby ochotę również 

pełnić dyżury w Starostwie to poprosił o zgłaszanie się chętnych w biurze 

rady. Następnie Przewodniczący poinformował Radę, że następna sesja 
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odbędzie się 23 grudnia br. o godz. 1300, a głównym jej punktem będzie 

uchwalenie budżetu powiatu i planu pracy Rady i Komisji.  

Ad.6. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas zwrócił się do członków 

Komisji, aby przemyśleli jakie jednostki chcą ująć w planie pracy Komisji do  

skontrolowania w roku 2011. Radny dodał, iż wcześniej zasadą było, że przez 

pierwsze 3 miesiące Komisja zajmowała się kontrolą pracy Zarządu                           

i wykonania budżetu. Radny dodał, że posiedzenie Komisji odbędzie się dwa, 

trzy dni przed terminem sesji by Zarząd mógł zapoznać się z ewentualnymi 

wnioskami Komisji. 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poinformował nowych radnych, iż                        

w poprzedniej kadencji było tak ustalone, że w poniedziałki odbywały się 

posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Oświaty, we wtorki Komisji 

Rewizyjnej i Budżetu i Infrastruktury, we środy posiedzenia Zarządu,                         

a w czwartki posiedzenia sesji. Dlatego jeśli nie będzie innych propozycji to 

pozostanie ten sam zwyczaj. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił się z pytaniem do Zarządu 

Powiatu, czy nie będzie potrzeby zwołania sesji tuż przed końcem roku, czy 

nie będzie potrzeby robić zmian w budżecie? 

Skarbnik Z. Mazur odpowiedział, że nie będzie miał dodatkowych wniosków  

i nie będzie potrzeby zwoływać posiedzenia Rady przed końcem roku.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty zaproponowała, aby 

niniejsza Komisja odbyła się 20.12.2010r. o godz. 1400. Następnie 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas zaproponował na 21.12.2010r. 

wspólne posiedzenie Komisji Rewizyjnej i Budżetu i Infrastruktury.  

Ad.7. Wicestarosta T. Kulinicz odpowiedział radnej A. Fedorczuk-Smolirze 

odnośnie pierwszej interpelacji Zarząd wystąpi do Pani dyr. KRS „Fala”                         

z zapytaniem, czy jest możliwe, aby system komputerowy można było 

przestawić. Odpowiedź w tej sprawie będzie udzielona radnej na następnej 

sesji. Następnie Wicestarosta powiedział, naczelnik Wydziału Dróg 

Powiatowych zapewnił, że odcinki drogi, o których była mowa w kolejnych 

interpelacjach będą utrzymywane w dobrym stanie. Jeżeli natomiast chodzi               

o interpelację radnej A. Fedorczuk-Smoliry dot. wyjaśnienia sytuacji prawnej 

przybudówki przy b. hotelu „Cisy” w Nowogardzie, która straszy i zagraża 

bezpieczeństwu osób trzecich, to sytuacja ta trwa już od kilku lat nic tam nie 

robi jedynie płaci kary nałożone na Powiatowego inspektora Nadzoru 

Budowlanego i dalej nic tam nie robi. Jest on właścicielem tego budynku                     

i ma prawo nic z nim nie robić. Na zakończenie Wicestarosta poinformował, 

iż wszyscy radni otrzymają wykaz numerów alarmowych poszczególnych 

kierowników obwodów drogowych w powiecie.  



7 
 

Radny Cz. Siwek zaproponował, aby wszystkim radnym przekazać mapkę                

z informacją, które drogi w naszym powiecie są drogami powiatowymi.  

Ad.8. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu W. Kaleczyc dokonał o godz. 1405 zamknięcia II sesji Rady Powiatu            

w Goleniowie.  

Przewodniczący Rady Powiatu 

 Witold Kaleczyc 

 

Protokołowała:                                                                                                                                                   

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 17 grudnia 2010r.  

 

    

 

 

 

 


